
LLŠF Valdes sēdes lēmumi 
Sēde notika 2015.gada 30.jūnijā, plkst.20:00 

Rīgā, Dunavas ielā 13 
 
Vada: E.Lapsiņš 
Protokolē: E.Lapsiņš 
Piedalās: A.Podiņš, Jūl.Oļeksejenko, E.Lapsiņš, A.Zālīte 
Dienas kārtība: 

1. Par biedru kartēm 
2. Finansējums LJO un EJK Roma  
3. Par priekšlikumie WA un WA Europa 
4. Dažādi 

Valde ir lemttiesīga. 
 
1. Valde noklausījās E.Lapsiņa ziņojumu par LLŠF biedru kartēm, kuru izdošana 

kļuvusi par apgrūtinājumu Federācijai – daļai izsniegtas, daļai nav un nav kas 
ar to labprāt nodarbotos. E.Lapsiņš piedāvā biedru karšu izsniegšanu deleģēt 
pašiem klubiem, izsniedzot speciāli sagatavotu biedru karšu formu un 
piešķirot kandidātiem kartes numuru. Arnis Podiņš ierosina izsniegt biedru 
kartes par samaksu. Valde nolemj uzdot Agatei Zālītei sagatavot LLŠF biedru 
kartes paraugformu un izsūtīt to klubiem. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

2. Valde noklausījās E.Lapsiņa ziņojumu par nepietiekamu finansēju LJO 
organizēšanai nepieciešamā inventāra īrei. Valde nolemj nepietiekamo summu 
segt no LOK Federācijai piešķirtajiem līdzekļiem. No šiem pašiem līdzekļiem 
daļēji segt arī Latvijas jauniešu delegācijas un pavadošā personāla izdevumus 
EJK Romā. Lēmumi pieņemti vienbalsīgi. 

3. Valde noklausījās Jūlijas Oļeksejenko ziņojumu par priekšlikumu WA un WA 
Europa turpmāk sacensībās atļaut startēt turnīrcīņās visām pieteiktajām 
komandām, nevis tikai 16 labākajām. Valde nolēma atbalstīt priekšlikumu un 
deleģēt Jūliju Oļeksejenko sagatavot vēstuļu tekstu un nosūtīt austāk 
minētajām organizācijām. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

4. Valde izskatot iesniegumus: 
a) par tiesnešu kategoriju iegūšanu WA sistēmā atbild – tiesnešu kategoriju 
testu var kārtot tikai pēc attiecīga semināra apmeklējuma. Lai zinātu cik ir 
pretandentu tiesnešu kvalifikācijai un kad rīkot kārtējo semināru, tiek 
izsludināta pretendentu pieteikšanās. 
b) par Marijas Antonovas iesniegumu piešķirt 1.tiesnešu kategoriju atbild – 
iesniegumam nav pievienota tiesnešu sertifikācijas apliecība. Valde nolemj šo 
jautājumu izskatīt tad, kad būs iesniegti visi dokumenti. 
c) Jūlija Oļeksejenko ziņo par Rīgas čempionāta organizēšanas gaitu. Valde 
pieņem ziņojumu zināšanai. 
Lēmumi pieņemti vienbalsīgi. 

 
Sēdi slēdz plkst.21:30 
 


